
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR - 0052/XXXVII/09

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 25 czerwca 2009 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. l.
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr XXXVII (37), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 15 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad Sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji. .

Porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 maja 2009 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

- Informacja o przetargach

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdró~ia

i Młodzieży.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.

8. Omówienie organizacji Dożynek 2009.

9. Informacja dotycząca funkcjonowania Oczyszczalni Ścieków w Suminie.

10. Informacja o zatrudnieniu w jednostkach organizacyjnych Gminy Gaszowice.

11. Działalność Świetlicy profilaktyczno-integracyjnej w Gminie Gaszowice.

12. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok

2009.

b) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady

Gminy Gaszowice Nr XXXI/158/08 z dnia 22 grudnia 2008 roku w

sprawie uchwalenia budżetu na rok 2009.

13. Bieżące sprawy.

14. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

15. Zamknięcie obrad sesji.
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Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ktoś majakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Nie wniesiono uwag do porządku obrad.

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 maja 2009 r.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Mieczysław Szymik, Adam Grzelec, Małgorzata Witek,
Halina Rybarz-Adarnik, Renata Bienek, Piotr Górecki, Gabriela Oślizło, Damian Krauze,
Ryszard Jacek, Ewa Biemacka.

Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie
punktu "Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 0052IXXXVII09
z dnia 28 maja 2009r.
Wiceprzewodniczący Rady Ewa Biernacka odczytała punkt "Interpelacje, wnioski, zapytania
i odpowiedzi" z protokołu, o którym mowa powyżej.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.

W uzupełnieniu do interpelacji Sekretarz Gminy poinformowała, że jeśli chodzi o:
- wymianę dachówek na sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej w Czernicy, to firma
zobowiązała się, że w poniedziałek, tj.29 czerwca, wymieni uszkodzone dachówki
(dotyczy punktu 14 Interpelacje, zapytania, wnioski i odpowiedzi nr 3);
- wgłębienie w asfalcie w Szczerbieach na ul. Rybnickiej koło przystanku, to Starostwo
Powiatowe ma zlikwidować nierówność w trakcie remontu tej nawierzchni
(dotyczy punktu 14 Interpelacje, zapytania, wnioski i odpowiedzi nr 5). . '

Więcej uwag do protokołu nie wniesiono.

Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"

- O - głosów "wstrzymujących się"

Ad. 4.
Sprawozdanie z prac Wójta.
Zastępca Wójta Gminy przedstawiła informację o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym
tj. od dnia 29 maja 2009 r. do dnia 25 czerwca 2009 r.

1. 30 maja odbyła się uroczystość z okazji 100-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej
w Czernicy.

2. 30 maja odbył się również festyn dzieci przedszkolnych w Gaszowicach.
3. 31 maja odbył się koncert operowy z okazji Dnia Matki w OKiS Gaszowice.
4. 2 czerwca w Ośrodku Kultury Zameczek odbyła się Rada Przyjaciół Harcerstwa.

Głównymi tematami były m.in. przyjęcie grupy młodzieży z Białorusi oraz organizacja
wypoczynku dzieci w Łukowie Śl. po 20 sierpnia 2009r.

5. 4 czerwca Wójt uczestniczył w Zgromadzeniu Wspólników PWiK w Rybniku.
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6. 5 czerwca odbyło się w Cieszynie Zgromadzenie Ogólnie Śląskiego Związku Gmin
i Powiatów w ramach którego odbyła się konferencja nt. perspektyw polskiej
samorządności.

7. 9 czerwca odbyło się spotkanie robocze z sołtysami.
8. 9 czerwca odbyło się w Ośrodku Kultury i Sportu spotkanie Wójta znajlepszymi

sportowcami szkół z terenu gminy oraz ich rodzicami. Sportowcy otrzymali
pamiątkowe puchary, dyplomy oraz nagrody książkowe a rodzice podziękowania.

9. 13 czerwca odbyły się gminne zawody strażackie. Najlepszymi okazali się strażacy ze
Szczerbie. Wśród drużyn młodzieżowych najlepszymi byli chłopcy z Łukowa Śl.
a dziewczyn - Cżernica.

10. W dniach 15-16 czerwca w Wiśle Wójt uczestniczył w dorocznej konferencji
samorządów gmin górniczych pn. "Skutki nowelizacji prawa górniczego
i geologicznego - kwestie podatkowe oraz szkód górniczych".

11. 18 czerwca odbyła się comiesięczna narada z dyrektorami szkół i przedszkoli.
12. 18 czerwca w Pogrzebieniu odbyły się obrady Zgromadzenia Ogólnego Związku Gmin

i Powiatów Subregionu Zachodniego. Podczas obrad prezes Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach Gabriela Lenartowicz
zaprezentowała listy przedsięwzięć priorytetowych planowanych do dofinansowania ze
środków WFOŚ i GW na 2010 rok.

13. 19 czerwca Wójt oraz Kierownik GZOSiP uczestniczyli w zakończeniu roku szkolnego
w placówkach oświatowych gminy.

14. 19 czerwca na terenie sołectwa Piece po raz trzeci odbyło się Piecowisko.
15.20 czerwca w Świerklanach odbył się Powiatowy Dzień Niepełnosprawnych.
16. W dniach od 22 do 27 czerwca Wójt wraz z innymi delegatami powiatu rybnickiego

przebywał w Rumunii w ramach współpracy międzynarodowej.
17. 24 czerwca na terenie gminy przebywała grupa młodzieży z Białorusi.

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag.

Następnie Zastępca Wójta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym tj., od dnia 29 maja
2009 r. do dnia 25 czerwca 2009 r. Wójt Gminy Gaszowice podpisał następujące zarządzenia:

1. 3 zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego na
rok 2009;

2. zarządzenie w sprawie powołania komisji rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru na
stanowisko kierownika GZOSiP;

3. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na remont elewacji
budynku Urzędu Gminy oraz powołania komisji przetargowej;

4. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na budowę wodociągu
przy ul. Hallera w Czernicy oraz powołania komisji przetargowej;

5. zarządzenie w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania pracowników
samorządowych zatrudnionych w urzędzie gminy;

6. zarządzenie w sprawie powołania komisji rekrutacyjnej do przeprowadzenie naboru na
stanowisko podinspektora ds. kadr;

7. zarządzenie w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy fmansowej
uczniom na zakup podręczników;

8. zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej w celu wyłonienia kandydatów
na stanowiska dyrektorów przedszkoli w Gaszowicach i Czernicy;

9. zarządzenie w sprawie sposobu przeprowadzenia służby przygotowawczej
i organizowania egzaminu kończącego tę służbę;

10. zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu części nieruchomości do dzierżawy.

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag.
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Ponadto Zastępca Wójta - Pani Sabina Mańczyk - przedstawiła informację o

przeprowadzonych przetargach w okresie międzysesyjnym.

Zastępca Wójta nadmieniła, że na ostatniej sesji zostało szczegółowo przedstawione otwarcie

ofert w przetargu nieograniczonym na "Remont dróg gminnych - ulice: Stawowa,

Pogwizdowska, Nowa, Żytnia, Podleśna (boczna)" wraz ze złożonymi ofertami.

Wówczas do dwóch firm zwrócono się pisemnie o uzupełnienie brakujących w ofertach

dokumentów w terminie do 29.05.2009 do godz. 12:00.W wyniku rozstrzygnięcia przetargu do

realizacji wybrano firmę:

Rejonowe Przedsiębiorstwo Robót Drogowych, 44-201 Rybnik ul. Jankowieka 51

Cena zaoferowana: 117.674,47 zł (brutto), termin wykonania: 31.08.2009

Okres gwarancji: 36 miesięcy, warunki płatności: 30 dni.

W dniu 17.06.2009 odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na

Wykonanie boisk sportowych w ramach budowy kompleksu "Moje Boisko - Orlik 2012"

w Gminie Gaszowice.

Złożono następujące oferty:

l. Przedsiębiorstwo Budowlane "Monobet" Marian Andrzejewski, 43-100 Tychy, ul.

Dojazdowa 9

Cena zaoferowana: 1.044.654,63 zł (brutto)

2. Przedsiębiorstwo Wielobranżowe .Domirex" Zbigniew Chmura, 43-190 Mikołów, ul.

Żwirki i Wigury 56 Cena zaoferowana: 954.372,26 zł (brutto)

3. Konsorcjum firm - Cena zaoferowana: 977.377,53 zł (brutto)

1) Zakład Wielobranżowy "Melkad" inż. Klemens Scheithauer 44-285 Łańce, ul.

Wolności 128A- Lider

2) PROFI Marzena Sumińska 54-152 Wrocław, ul. Kolista lOB- Partner

3) PUP "Elektrowskaz" S.C. Stefan Fidewicz i S-ka 47-400 Racibórz, ul. Starowiejska 102

- Partner

4. Konsorcjum firm - Cena zaoferowana: 1.004.680,13 zł (brutto)

1) Creative Future Grzegorz Barczyk Mójcza 25,26-021 Daleszyce

2) Eversport Sp. z 0.0. ul. Arkuszowa 39,01-934 Warszawa

Do wszystkich firm zwrócono się pisemnie o uzupełnienie brakujących w ofertach

dokumentów potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu.

Termin uzupełnienia: do 01.07.2009 godz. 12:00.

Po tym terminie nastąpi rozstrzygnięcie przetargu.

W dniu 24.06.2009 odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na

"Remont elewacji budynku Urzędu Gminy Gaszowice".

~żono następujące oferty: 4



1. Zakład Stolarski i Remontowo Budowlany .Toman" Daniel Toman 44-351 Turza Śl. Ul.

Kościuszki 61 Cena zaoferowana: 185.500,99 zł (brutto), termin wykonania: 09.10.2009

Okres gwarancji: 24 miesiące,

2. Firma Produkcyjno - Handlowo - Usługowa "Ścianka" Marta Albin 44-351 Turza Śl. Ul.

Bogumińska 55 Cena zaoferowana: 230.064,31 zł (brutto), termin wykonania: 09.10.2009.

Okres gwarancji: 24 miesiące,

3. Zakład Remontowo - Budowlany .Jnterbud" Świgoń Mieczysława 44-330 Jastrzębie

Zdrój,

ul. Wielkopolska 25/36. Cena zaoferowana: 158.015,18 zł (brutto), termin wykonania:

09.10.2009.

Okres gwarancji: 24 miesiące,

4. Przedsiębiorstwo Produkcyjno - Usługowo - Handlowe .Energorem" Sp. z 0.0. 44-210

Rybnik,

ul. Zebrzydowicka 46. Cena zaoferowana: 166.136,64 zł (brutto), termin wykonania:

09.10.2009.

Okres gwarancji: 24 miesiące,

Do firmy nr 3 zwrócono się pisemnie o uzupełnienie brakujących w ofertach dokumentów

potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu.

Termin uzupełnienia: do 29.06.2009 do godz. 12:00.

Po tym terminie nastąpi rozstrzygnięcie przetargu.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do

przedstawionych informacji.

Radny Adam Grzelec zwrócił SIę z zapytaniem do Pani Skarbnik, jaka kwota jest

zabezpieczona w budżecie na wykonanie elewacji budynku Urzędu Gminy.

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to kwota 250 tys. zł.

Radny Piotr Górecki zwrócił się do Pani Sekretarz z pytaniem, ile wynosi okres gwarancji

firmy, która została wybrana w przetargu na remont dróg gminnych - ulice: Stawowa,

Pogwizdowska, Nowa, Żytnia, Podleśna (boczna).

Pani Sekretarz odpowiedziała, że okres gwarancji wynosi 36 miesięcy.

Radna Halina Rybarz-Adamik zapytała, co z przetargiem na przebudowę i kanalizację w

centrum Gaszowic.

Pani Sekretarz Gminy odpowiedziała, że pierwotny projekt budowy kanalizacji w centrum

musiał ulec zmianie, ze względu na ograniczone środki w budżecie Gminy. Przetarg na

kanalizację w centrum Gaszowic będzie ogłoszony, gdy wykonawca projektu budowy

kzacji zakończy pracę nad dokumentacjąi Urząd Gminy otrzyma promesę kredytową:



WFOŚiGW. Po zakończeniu prac związanych z kanalizacją będzie można myśleć o

ewentualnej przebudowie centrum i budowie parkingu.

Do przedstawionych informacji więcej uwag nie wniesiono.

Ad. 5.

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 22.06.2009 r. o godz.

1500 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło - Przewodniczący

Komisji.

Tematyką posiedzenia było:

1. Kontrola gospodarki paliwowo-energetycznej wybranej jednostki organizacyjnej

Gminy Gaszowice.

2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

t

Ad. 6.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,

Zdrowia i Młodzieży, które odbyło się w dniu 22.06.2009 r. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu

Gminy Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodniczący Komisji.

Tematyką posiedzenia było:
4-

1. Objazd placówek kulturalnych i sportowych - baza i podsumowanie działalności za-

pierwsze półrocze 2009 roku - Prezesi klubów sportowych i dyrektorzy ośrodków

kultury

2. Materiały na sesję i sprawy bieżące.

Do protokołu więcej uwag nie wniesiono.

Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska

i Finansów, które odbyło się w dniu 23.06.2009 r. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu Gminy

Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.

Tematyką posiedzenia było:

1. Informacja dotycząca organizacji dożynek 2009

2. Informacja o problemach związanych z gospodarką ściekami i odpadami stałymi na

terenie naszej gminy

3. Analiza zatrudnienia we wszystkich jednostkach organizacyjnych gminy Gaszowice
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4. Materiały na sesję, sprawy bieżące.

Do protokołu nie wniesiono uwag.

Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego - Pan Adam Grzelec poinformował, że

"w dniu 16 czerwca odbyło się spotkanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony

Środowiska i Finansów z przedstawicielami Urzędu Gminy: Pan Wójt, Pan Przemysław

Ruczyński, Pan Szymon Gomola oraz zaproszonymi gośćmi: Pani Halina Rybarz-Adamik,

Pani Gabriela Oślizło i Pan Damian Krauze. Spotkanie dotyczyło przedłożonego przez Pana

Wójta "Programu Budowy Przydomowych Oczyszczalni Ścieków" na terenie Gminy

Gaszowice. Program ma na celu poprawę jakości wód powierzchniowych i podziemnych,

zgodnie z Krajowym Programem Oczyszczalni Ścieków Komunalnych. Wójt przedstawił

korzyści dla mieszkańców z realizacji tego programu, zasady dofinansowania z WFOŚiGW.

Zakreślił również tereny Gminy, na których mieszkańcy mogą ubiegać się o zezwolenie na

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Są to wydzielone obszary sołectwa Szczerbice

oraz Gaszowice a także pojedyncze posesje .na terenie sołectwa Piece, które nie zostały

podłączone do kanalizacji sanitarnej ISPA oraz Czernica i Łuków gdzie wg prognoz nie ma

możliwości na budowę kanalizacji sanitarnej w ciągu co najmniej najbliższych dziesięciu lat.

Właściciel posesji chcąc uzyskać dofinansowanie do budowy przydomowej oczyszczalni

ścieków będzie musiał podpisać umowę cywilno-prawną z Urzędem Gminy, określającą

zasady realizacji budowy i wypłaty dofinansowania, które ma wynieść 50% wartości - zadania,

nie więcej jednak niż 5000,00 zł. Przedstawione 2 rodzaje oczyszczalni mogą być utworzone

na terenie Gminy Gaszowice z korzyścią dla mieszkańców i środowiska a niewielkie koszty

eksploatacji (od 230 do 420 zł) są atutem dla użytkownika. Jest również propozycja

dofmansowania wymiany pieców grzewczych oraz montażu baterii słonecznych, jeśli Rada

Gminy wyrazi na to zgodę. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i

Finansów jest za przyjęciem w/w programów, z klauzulą możliwości wybrania tylko jednego

rodzaju inwestycji w danym roku kalendarzowym."

Przewodniczący Rady wyraził swoją wątpliwość, czy bieżący rok kalendarzowy nie jest za

krótki na realizację tego programu i czy nie należałoby tego okresu wydłużyć, gdyż może być

sytuacja że właściciel danej posesji skorzysta z trzech programów w ciągu trzech lat.

Radny Adam Grzelec poinformował, że osoba zainteresowana może skorzystać jedynie z

dwóch form dofinansowań, w danym roku kalendarzowym zaś możliwe jest wybranie tylko

jednego rodzaju inwestycji. Szczegółowo te kwestie zostaną uregulowane regulaminem, który

zostanie sporządzony jeżeli Rada przegłosuje akceptację wejścia do programu.
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Przewodniczący Rady nadmienił, że w związku z powyższym do sprawy powróci SIę w

punkcie 13 w bieżących sprawach.

Ad. 8.
Omówienie organizacji Dożynek 2009

Sekretarz Gminy poinformowała, że temat organizacji Dożynek gminnych szczegółowo

omawiany był na posiedzeniach komisji stałych.

Tegoroczne Dożynki gminne odbędą się 6 września w sołectwie Piece. Organizacja przebiegać

będzie podobnie jak w latach ubiegłych. Gospodarzem Dożynek będzie Pan Aureliusz

Wojaczek. Trasa przejazdu korowodu będzie trochę wydłużona gdyż korowód przejedzie

również wyznaczonymi ulicami sołectwa Gaszowice. Sekretarz Gminy zwróciła uwagę na

problem niewielkich środków, bo zaledwie 7 tys. zł na organizację Dożynek, z czego 1300 zł

przeznacza się na dożynki powiatowe, które w tym roku odbędą się w Jejkowicach dnia 30

sierpnia.

Do organizacji Dożynek nie wniesiono więcej uwag.

Ad. 9.
Informacja dotycząca funkcjonowania Oczyszczalni Ścieków w Suminie

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację radni otrzymali wraz z materiałami
na sesję. Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony
Środowiska i Finansów - Pana Adama Grze1ca, o przedstawienie krótkiej informacji na temat
funkcjonowania Oczyszczalni Ścieków w Suminie.

Radny Adam Grzelec poinformował, że funkcjonowanie Oczyszczalni Ścieków w Suminie
było tematyką na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego w maju. Zaproszona była
wówczas Kierownik Oczyszczalni - Pani Katarzyna Bętkowska. Z jej wypowiedzi wynika, że
na Oczyszczalni nie ma większych problemów dotyczących funkcjonowania Oczyszczalni.
Techniczne awarie usuwane są na bieżąco. Problemy finansowe są rozpatrywane na
Międzygminnej Komisji Monitorującej Działalność Oczyszczalni Ścieków w Suminie.

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, co z kwestią budowy ujęcia wodnego, który
miałby powstać ze względu na znaczną pozycję w kosztorysie pobieranej wody.

Radny Adam Grzelec poinformował, że na razie sprawa ta jest odroczona gdyż - jak wynika
ze słów Pani Bętkowskiej - woda, która byłaby do pozyskania nie spełnia parametrów aby
mogła być wykorzystana na potrzeby oczyszczalni a miesięczny koszt uzdatnienia takiej wody
wynosi ok. 180 zł.

Przewodniczący Rady zapytał, w jaki sposób odbywa się na oczyszczalni zagospodarowanie
odpadów.
Radny Adam Grzelec poinformował, że Oczyszczalnia w Suminie ma podpisaną umowę z
firmą "Mustang" na wywóz odpadów a firma ta wywozi odpady do Gminy Krzyżanowice.

Radny Józef Szawerna nadmienił, że odór z wywozu odpadów, uciążliwy jest dla
mieszkańców w zależności od pogody w danym dniu i od tego, jaki rodzaj odpadów się
wywozi. W szczególności jest on w znacznej mierze odczuwalny jeśli pochodzi ze zrzutu
b .czkowego.
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W czasie obrad radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionej informacji.
Ad. 10.
Informacja o zatrudnieniu w jednostkach organizacyjnych Gminy Gaszowice

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację radni otrzymali wraz z materiałami
na sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji. Nadmienił, że informacja była
przygotowywana głównie pod kątem ilości osób z uprawnieniami emerytalnymi, bądź
emerytów i rencistów. Jak wynika z przedłożonej informacji osoby te są zatrudniane przede
wszystkim w takich pracach, gdzie trudno byłoby znaleźć innych pracowników, ze względu na
niskie wynagrodzenia jak również ze względu na fakt, że bardzo często są to prace sezonowe,
jak np. w przypadku palaczy.

W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału. Dokument stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.lł.
Działalność Świetlicy profilaktyczno-integracyjnej w Gminie Gaszowice

Przewodniczący Rady poinformował, że informację na temat działalności Świetlicy
profilaktyczno-integracyjnej radni otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którymi zapoznali
się na posiedzeniach komisji. Praca tej świetlicy została przez członków poszczególnych
komisji oceniona bardzo pozytywnie.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży-
Pani Halina Rybarz-Adamik zwróciła uwagę, na bardzo profesjonalne prowadzenie tejże
świetlicy zarówno przez Pana Adama Wawocznego - prowadzącego świetlicę, jak i przez
wychowawców. Podkreśliła, iż bardzo pozytywny jest fakt, że świetlica nie zrzesza tylko
młodszych dzieci ale również i młodzież.

Radna Ewa Biernacka podkreśliła, że o pozytywnej działalności świetlicy najlepiej świadczy
duża liczba dzieci uczęszczających na zajęcia.

Do powyższych informacji Rada nie wniosła więcej uwag.

Ad. 12.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009

Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami
Wójta w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
1 - głos "wstrzymujący się"

Uchwała została podjęta większością głosów.

UCHWALA NR XXXVI1/186/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 czerwca 2009

r. w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009 - stanowi załącznik do

prot kołu.
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b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika m 9 do uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr
XXXI/158/08 z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2009
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Następnie Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały wraz z autopoprawkami Wójta, w
sprawie: zmiany załącznika m 9 do uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XXXIl158/08 z dnia
22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2009.

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do
przedstawionego projektu uchwały.
Radny Józef Szawerna zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik, jaka jest zabezpieczona
kwota w budżecie na przeprojektowanie budowy kanalizacji w centrum Gaszowic.
Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie zabezpieczono środki w kwocie 500 tys. zł.
Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Sekretarz aby na następną sesję
przygotowała szczegółową informację na temat warunków technicznych, harmonogramu
podłączania i wykorzystania środków z budżetu w kwocie 500 tys. zł. oraz planowanych robót
w części centrum Gaszowic w latach 2009-2010.

Więcej uwag nie wniesiono.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

13 - głosów "za"
1 - głos "sprzeciw"
1 - głos "wstrzymujący się"

Uchwała została podjęta większością głosów.

UCHWALA NR XXXVII/187/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 czerwca 2009
r. w sprawie: zmiany załącznika m 9 do uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XXXIl158/08 z
dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2009 - stanowi załącznik do
protokołu.

Ad. 13.
Bieżące sprawy.

I. Przewodniczący Rady

- podał do wiadomości Rady, że kolejną sesję planuje się na dzień 30 lipca 2009 r. w Ośrodku

Kultury w Czernicy o godz. 1600

- przedstawił harmonogram dyżurów radnych na miesiąc lipiec i sierpień 2009 roku

Lipiec 2009
6 lipiec - radna Halina Rybarz - Adamik
13 lipiec - radny Janusz Milion
20 lipiec - radna Renata Bienek
27 lipiec - radna Ewa Biernacka

Sierpień 2009
3 sierpień - radna Małgorzata Witek
10 sierpień - radna Gabriela Oślizło
17 sierpień - radny Henryk Fabisz
24 sierpień - radny Józef Szawerna
31 SN-radny Mieczysław Szymik
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- przedstawił bieżącą korespondencję biura Rady Gminy:

• dnia l czerwca wpłynęło do Urzędu Gminy pismo od Wojewody Śląskiego:
Rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr XXXV /180/09
Rady Gminy Gaszowice z dnia 23 kwietnia 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Piecach przy ul.
Rydułtowskiej stanowiącej własność Gminy Gaszowice oraz na ustalenie dolnego
limitu ceny nieruchomości, w części określonej w § 2 uchwały, jako niezgodnej z
art.67 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami oraz art. 7
Konstytucji RP. Treść rozstrzygnięcia wraz z uzasadnieniem jest do wglądu w
biurze Rady Gminy.

• Radca Prawny - Zbigniew Pławecki poinformował, że "w konkluzji tego
rozstrzygnięcia nadzorczego jest stwierdzenie, iż ustalenie ceny nieruchomości
zdaniem Wojewody należy do kompetencji Wójta. W związku z tym cenę tę do
przetargu Wójt ustali w drodze zarządzenia, a konsekwencją takiego stanowiska
będzie nowelizacja uchwały z 2003r. określającej zasady nabywania, zbywania i
obciążania nieruchomości gruntowej oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres
dłuższy niż 3 lata. W związku z powyższym w najbliższym czasie przygotowany
zostanie projekt uchwały nowelizującej uchwałę z 2003r. Zmieniona zostanie
również kwestia ustalania dolnego limitu ceny zgodnie z zaleceniami Wojewody."
Jednocześnie Radca Prawny poinformował, że otrzymane rozstrzygnięcie nadzorcze
nie pociąga za sobą żadnych konsekwencji prawnych a nieruchomość o której
mowa w uchwale może zostać wystawiona do przetargu.

• dnia 12 czerwca wpłynęło do Urzędu Gminy pismo Wojewódzkiego Inspektoratu
Ochrony Środowiska w Katowicach w sprawie przeprowadzenia kontroli w
gospodarstwie rolnym pana Andrzeja Salicha w Łukowie Śląskim.
Po odczytaniu treści pisma przez radną Ewę Biernacką w dyskusji głos zabrał
radny Janusz Milion, który zwrócił uwagę na fakt, iż zgodnie z ustawą składowane
osady powinny być ustabilizowane. Nadmienił, że z treści pisma Wojewódzkiego
Inspektoratu Ochrony Środowiska nie wynika, w jakim stanie osady były
składowane w gospodarstwie rolnym Pana Salicha.
Radny Adam Grzelec poinformował, że tego typu osady powinny być stosowane
jedynie pod uprawy rolne przemysłowe lub do rekultywacji gruntów, jednak nigdy
pod uprawę kukurydzy, jak w przypadku Pana Salicha.
Radny Janusz Milion zwrócił się z prośbą aby Referat Ochrony Środowiska
przeanalizował jeszcze raz szczegółowo dokument i powiadomił Radę o
ewentualnych zastrzeżeniach.

• dnia 9 czerwca wpłynęło do Urzędu Gminy pismo Związku Subregionu
Zachodniego z siedzibą w Rybniku dot. wprowadzenia spójnego systemu
elektronicznej karty miejskiej. Przewodniczący Rady wyraził swoją opinię w tej
sprawie i stwierdził, że nie jest to kwestia priorytetowa dla Subregionu zważywszy
na bardziej istotne problemy z funkcjonowaniem transportu zbiorowego jak np.
komunikacja miejska, kolejowa bądź międzymiastowe połączenia autobusowe

Przewodniczący Rady poruszył kwestię zapisu w ankiecie umieszczonej w Informatorze
Gminnym dot. programu dofinansowania do wymiany pieców grzewczych oraz montażu
baterii słonecznych a także budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.
Przewodniczący Rady poinformował, że na komisjach stałych Rady Gminy wynikły
następujące zastrzeżenia:
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- ankieta powinna być rozpropagowana tak, aby każdy zainteresowany właściciel
nieruchomości miał możliwość dotarcia do ankiety;
- zapis "do programu zostaną zakwalifikowani jedynie właściciele domów, którzy wypełnili
poniższe ankiety" powinien być zmieniony;
- termin składania ankiet powinien być wydłużony.
Radca prawny zwrócił uwagę na fakt, iż złożone ankiety pozwolą jedynie zorientować się
jaka jest skala zainteresowania programem.
Radna Halina Rybarz-Adamik nadmieniła, że mieszkańcy będą mieli dużo pytań w związku
z uruchomieniem programu dofmansowania.
Radna Maria Knapik zaproponowała, aby zorganizować w tej sprawie spotkanie dla
zainteresowanych mieszkańców.
Przewodniczący Rady poinformował, że Gmina chce uruchomić projekt jeszcze w tym roku,
w związku z czym, ewentualne pytania zainteresowanych należy kierować do Referatu
Ochrony Środowiska. Podał rówńicż propozycję wydłużenia terminu składania ankiet do 15
sierpnia oraz skrócenia zamieszczonego w ankiecie zapisu, pozostawiając jedynie zdanie
"Jednocześnie informujemy, że złożenie ankiety nie jest jednoznaczne z zakwalifikowaniem do
programu. "
Sekretarz Gminy poinformowała, że w związku z powyższym, w Informatorze Gminnym
zostanie umieszczone sprostowanie, a właściwe ankiety rozpropagowane dodatkowo w
kościołach.
Radny Adam Grzelec poinformował, że Rada powinna przede wszystkim wyrazić opinię czy
akceptuje przystąpienie do programów.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych z pytaniem, czy Rada Gminy jest za
uruchomieniem programu dofinansowania do wymiany pieców grzewczych oraz montażu
baterii słonecznych a także budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.
Głosowanie:

13 - głosów "za"
1 - głos' "sprz~ciw"
1 - głos "wstrZymujący się"

Większością głosów Rada wyraziła stanowisko, że akceptuje uruchomienie powyższych
~~~ .

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Sekretarz, aby na następnej sesji Wójt
przedstawił regulamin do akceptacji Rady.

Ad. 14.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
l. Radny Ryszard Jacek zwrócił się do Radcy Prawnego z pytaniem, co w związku z

postępowaniem w sprawie przejęcia przez Gminę ul. Dębowej w Czernicy.
Radca Prawny poinformował, że sprawa własności jest uregulowana z mocy prawa. Na
podstawie postanowienia sądu właścicielem posesji jest Pani Bemadeta i Pan Czesław
Kolonko. Właściciele wystąpią w najbliższym czasie z wnioskiem do sądu o wpis do księgi
wieczystej. Pierwszym etapem w sprawie przejęcia na własność przez Gminę części ul.
Dębowej, jest wydzielenie fragmentu posesji pod drogę publiczną i złożenie wniosku do
Wojewody o wydanie decyzji na przejęcie tego odcinka przez Gminę z mocy prawa.

2. Radna Halina Rybarz-Adamik zgłosiła, że przy ul. Wiejskiej w Gaszowicach są nadal nie
wymienione krawężniki oraz nie ukończony jest odcinek ul. Wiejskiej (bocznej) do
"Gizmo". Zapytała także o zaplanowane czyszczenie rowu melioracyjnego na odcinku od
ul. Rybnickiej do Sumińskiej.

3. Radna Maria Knapik zwróciła się do Pani Sekretarz z prośbą o sprostowanie artykułu w
Informatorze Gminnym dotyczącym okoliczności zajścia pożaru przy uLRudzkiej. W
artykule błędnie stwierdzono, że właściciel przebywał w budynku podczas pożaru. Ponadto
opis strat błędnie ograniczono jedynie do części budynku, faktycznie zaś straty były
znacznie większe.
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4. Radny Piotr Górecki zgłosił awarię lampy przy ul. Wąwozowej w Czernicy, pomiędzy nr
domów 1-3.

5. Radny Janusz Milion poinformował, że Stowarzyszenie Rodzin Katolickich w Czernicy,
finansowało dożywianie dzieci w Szkole Podstawowej w Czernicy do końca roku
szkolnego i w miarę możliwości finansowych pomoc ta będzie kontynuowana.

6. Radny Adam Grzelec zgłosił zagrożenie, które stwarza stodoła znajdująca się przy posesji
Państwa Winkler, na skrzyżowaniu ul. Leśnej i Jana.

7. Radna Maria Knapik zgłosiła, że w Gaszowicach pomiędzy przystankiem głównym a
chodnikiem zrobiła się wyrwa.

8. Radny Damian Krauze poinformował, że w okolicy skrzyżowania ul. Rybnickiej z
Wiejską obok posesji Pana Białka, w przypadku wystąpienia obfitych opadów robi się
niebezpieczna kałuża.

9. Radny Mieczysław Szymik zwrócił się z prośbą o przekazanie do Zarządu Dróg
Powiatowych o ponowne usunięcie piasku naniesionego na ul. Rybnicką w Szczerbicach.

Ad. 15.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała:
/ - / Magdalena Magnor

CY RADY

mgr sarczyk
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